

Zertifikat

Prüfungsnorm **SA 8000:2008**

Zertifikat-Registrier-Nr. 01 114 1300708

Zertifikatsinhaber:



Beutner Logistik-Dienstleistungen GmbH
Max-Vollmer-Str. 28,
40724 Hilden, Germany

Geltungsbereich: Personaldienstleistungen auf Werkvertragsbasis

Durch ein Audit wurde der Nachweis erbracht, dass die Forderungen der SA 8000:2008 erfüllt sind.

Gültigkeit: Dieses Zertifikat ist gültig vom 22.09.2015 bis zum 21.09.2018.

Die Gültigkeit dieses Zertifikates kann überprüft werden unter www.certipedia.com und www.saasaccreditation.org
Social Accountability International und andere Interessenvertreter des SA 8000 Prozesses erkennen nur SA 8000 Zertifikate an, die durch SAAS-akkreditierte Zertifizierstellen ausgestellt wurden, und erachten SA 8000-Zertifikate, welche durch Organisationen mit einer Akkreditierung anders als SAAS oder ohne Akkreditierung ausgestellt wurden, als nicht gültig.



Beijing, 22.09.2015

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'J. Ulrich'.

TÜV Rheinland (China) Ltd.
Unit 707, AVIC Building
No.10B Central Road, East 3rd Ring Road
Chaoyang District, Beijing 100022, P. R. China

Certificate

Standard **SA 8000:2008**

Certificate Registr. No. 01 114 1300708

Certificate Holder:



Beutner Logistik-Dienstleistungen GmbH
Max-Vollmer-Str. 28,
40724 Hilden, Germany

Scope:

Provision of Labor Services on a Service Contract Basis

Proof has been furnished by means of an audit that the requirements of SA 8000:2008 are met.

Validity:

The certificate is valid from 2015-09-22 until 2018-09-21.

The validity of this certificate can be checked under www.certipedia.com and www.saasaccreditation.org. Social Accountability International and other stakeholders in the SA8000 process only recognize SA8000 certificates issued by qualified CBs granted accreditation by SAAS and do not recognize the validity of SA8000 certificates issued by unaccredited organizations or organizations accredited by any entity other than SAAS.



Beijing, 2015-09-22

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'J. Ulrich'.

TÜV Rheinland (China) Ltd.
Unit 707, AVIC Building
No.10B Central Road, East 3rd Ring Road
Chaoyang District, Beijing 100022, P. R. China